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V radě města je od 12. května nová tvář, 
podnikatel Ing. Jan Klíma.

Prvním krokem nové koalice bylo vyhlášení nebo 
spíše upřesnění programového prohlášení. Které 
úkoly berete jako prioritní?
Do politiky jsem šel proto, že chci být nápomocen 
zlepšit podmínky života v tomto městě. Ne proto, abych 
dělal kariéru a profitoval. To nemám zapotřebí. Vycházím 
z toho, v čem mají Vary problém. Úbytek obyvatel, nej- 
nižší výdělky v republice, jedno z nejdražších měst v re
publice, nízká vzdělanost, nepříliš ideální podmínky pro 
malé podnikatele atd. Na druhé straně mají i výrazné 
priority, které je potřeba podporovat. Jednoznačně zá
sadní aktivitou je dostat do Varů veřejné vysokoškolské 
studium související s lázeňstvím a zajištěné renomo
vanou univerzitou. Zatím jednání probíhá s Univerzitou 
Karlovou v Praze a nenarazil jsem na zásadní, nepře- 
kročitelný problém. Vyžaduje to však velmi intenzivní 
nasazení na úkor osobního pohodlí. V programovém 
prohlášení je to naznačeno v sekci lázeňství a školství. 
Dále chci vytvářet přívětivý prostor pro místní podnika
tele -  sám mám firmu a vím kde tlačí bota. Jako hlavní 
trenér týmu amerického fotbalu Warriors Karlovy Vary 
samozřejmě nevynechám sportovní problematiku. A tady 
je nesmírně důležitá podpora aktivit mladých, hlavně 
puberťáků a adolescentů. Je to nejlepší prevence před 
sociálně patologickými vlivy a naopak vytváří charakter, 
buduje u nové osobnosti systém kladných hodnot, cíle- 
vědomost, atd, atd. Přestože náš klub existuje krátce, 
jsme v play-off republikové soutěže a pravděpodobné 
finále na AC Startu bude sportovním hitem léta. Mohl 
bych pokračovat v ochraně rodinného stříbra města, 
památek, rozvoje a podobně.

Máte jako radní nějaká osobní předsevzetí?
Nebát se a nekrást, dělat slušnou politiku. Takovou, aby 
volič nemohl říci „Nemám koho volit, všichni kradou".

Žijete v Tuhnicích a podnikáte v městské části 
Stará Role. Co tam považujete za prvořadé, aby 
se řešilo?
Stará Role se hodně vylepšila. Skoro je ostudou 
nedotažený Lidový dům s největším kinem ve Varech -  
mimo Thermal. Je to vlastně další část programového 
prohlášení. Za podstatné považuji jeho využití a ekono
mickou prosperitu. A Tuhnice? Zasloužily by si stát se 
samostatnou městskou částí.

Červenec je každoročně nejrušnějším měsícem, 
kdy do našeho města přijíždí, nejen kvůli MFF, 
nejvíce hostů. Co byste přál městu pro letošní 
červenec?
Samozřejmě vše dobré. Počasí jako v létě, úspěšný fes
tival, spokojené návštěvníky Varů, spokojené spoluob
čany, ale i spokojené zastupitele a radní. V neposlední 
řadě aby nebyl pro novináře okurkovou sezonou.

Děkujeme za rozhovor

01 TVÁŘÍ Z TITULNÍ STRANY je jedna z pravidelných 
účastnic Mezinárodního filmového festivalu. Stu
denti filmových škol, fanoušci, sběratelé autogramů 
a bafůškáři patří neodmyslitelně к hostům MFF.

07 MĚSTO HLEDÁ CENTRÁLNÍ TRŽIŠTĚ
jako náhradu nevyhovujících Stánků ve Varšavské uli
ci. Vedení města má vytipovat vhodnou lokalitu nebo 
zpracovat návrh na dovybavení stávajícího tržiště.

11 TITUL STROM HRDINA ZÍSKALA VRBA
u zrušeného depa v Tuhnicích. Zasloužili se o to 
školáci ZŠ Konečná a RODOKLUB. Bílou smuteční 
vrbu nedovolí magistrát ani v rámci asanačních prací 
pokácet.

12 JUBILEJNÍ 50. MFF KARLOVARÁKŮM
přiblížíme v předstihu, ačkoliv v době naší uzávěrky 
nebyl ještě schválený program. Uvádíme seznam kin, 
začátky promítání, ceny vstupenek a představíme 
hlavní hvězdu 50. MFF.

14 NAŠE TŘI TIPY NA ČERVENCOVÝ VÝLET
jsme sestavili z návštěvy Motýlího domu u rozhledny 
Diana, procházky po obnovené Branaldově cestě 
a projížďce po cyklostezce od Doubského mostu ke 
Svatošským skalám.

15 V SERIÁLU OBCÍ PŘEDSTAVÍME JENIŠOV,
který se jmenoval Janessen podle prvního osadníka. 
Popíšeme historii od dob rýžování lučního železa, 
přes těžbu uhlí a kaolínu až po dosídlení poloprázdné 
obce po válce.

26 O SENZACI SE POSTARALI HOKEJBALISTÉ,
kteří suverénně vyhráli pohár pro nejlepší mužstvo 
NHBL Západ. Soupisku sportů, které se zabydlují 
v našem městě, doplníme ještě o florbal, americký 
fotbal a skateboarding.
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